
PROTOKÓŁ NR XXIV/16 

z posiedzenia XXIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 28 lipca 2016 r. 
 

 

 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10°°.  

W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Troje radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 

Pani Lucyna Sosnowska, Pan Jan Hryniewicz i Pan Waldemar Paradowski.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 21 czerwca 2016 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za czerwiec 2016 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Wyszków; 

2) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Wyszków; 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, 

stanowiących własność Gminy Wyszków; 

4) nadania nazwy „Porannej Rosy” drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Wyszków; 

5) nadania nazwy „Pastelowa” drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybienko 

Stare; 

6) nadania nazwy „Plac Miejski” placowi położonemu w Wyszkowie, w rejonie ulic: 

11 Listopada, Generała Józefa Sowińskiego i Szkolnej; 

7) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XX/8/96 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 14 marca 

1996 r. w sprawie nadania nazw ulicom, położonym w mieście Wyszków na osiedlach 

„Zakręzie” i „Na Skarpie”; 

8) przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego 

w zakresie zadań przewidzianych do realizacji na terenie Gminy Wyszków; 

9) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XII/109/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

24 września 2015 r. w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków; 

10) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2016 – 2023; 
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11) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2016 rok. 

9. Informacja Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wyszkowie 

o wynikach finansowych spółki za 2015 rok. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad, przez aklamację, został wybrany P. Rafał Salwin. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków, przez aklamację, zostali wybrani: 

1. P. Kazimiera Białek; 

2. P. Jan Abramczyk; 

3. P. Wojciech Rojek. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 21 czerwca 2016 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrza – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za czerwiec 2016 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przekazała prowadzenie sesji 

Wiceprzewodniczącej Rady – P. Danucie Kukwa. 

Radna - P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że zwracali się do niej nauczyciele 

wyszkowskich szkół, zaniepokojeni planowanymi zmianami w oświacie. Temat ten 

poruszany był również na Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. W związku z tym spytała, 

co będzie ze szkołami publicznymi, niepublicznymi i szkołami stowarzyszeniowymi od dnia 

1 września? Jak będzie wyglądała wyszkowska oświata? 

Z-ca Burmistrza - P. Aneta Kowalewska poinformowała, że do urzędu również wpłynęło 

pismo od nauczycieli Gimnazjum Nr 2, zaniepokojonych zapowiedzią likwidacji gimnazjum. 

Na dzień dzisiejszy wiadomo, że będą wygaszane gimnazja, ponieważ ministerstwo 

przedstawiło zarys reformy oświatowej. Ustawa, na którą czekają samorządy, będzie 

obowiązywała dopiero od grudnia, a nie od września, jak wcześniej informowano. 

Zweryfikowało to plany urzędu, ponieważ, w Gimnazjum Nr 2 planowano przywracanie 

szkoły powszechnej, a w tej sytuacji, od września 2017 roku, nie będzie to możliwe. Urząd 

nie będzie w stanie zmienić obwodów szkół. P. Aneta Kowalewska poinformowała, że na tę 

chwilę nie wiadomo również, co będzie ze szkołami stowarzyszeniowymi czy z filiami szkół, 

ponieważ minister edukacji nie precyzuje tego w żaden sposób. Zapowiada tylko, że reforma 

rusza od 1 września 2017 roku, że będzie przebiegała ewolucyjnie i że będą wygaszane 

gimnazja. P. Aneta Kowalewska zapewniła, że rozumie obawy nauczycieli Gimnazjum Nr 2, 

ponieważ z mocy ustawy, przestanie istnieć szkoła, w której uczą. Następnie poinformowała, 

że w 1998 roku, przed reformą gimnazjalną, w gminie było 5.516 uczniów (241 oddziałów), 

kiedy powstały gimnazja, było 5.746 uczniów (239 oddziałów), natomiast dziś jest ich 3.880. 
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Jest to spadek o ok. 35%. Wraz z utworzeniem 8-klasowych szkół powszechnych, gmina 

straci jeden rocznik na rzecz szkół średnich, czyli liczba uczniów zmniejszy się jeszcze 

o ok. 300-400. Sytuacja będzie analizowana, ale dopóki nie ma obowiązującej ustawy, nic na 

razie nie można robić. Wiadomo jednak, że zmiany będą wymagały redukcji etatów wśród 

nauczycieli. Poinformowała, że Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski wystosował już do 

Starosty pismo z prośbą, aby część nauczycieli z gimnazjum „zagospodarować” w szkołach 

średnich. Na zakończenie, P. Aneta Kowalewska stwierdziła, że samorząd ma tyle swobody, 

na ile rząd mu pozwoli.  

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przekazała prowadzenie sesji P. Elżbiecie 

Piórkowskiej. 

Radny – P. Krzysztof Sobieski poinformował, że mieszkańcy ul. Wąskiej zwracają się 

z prośbą, aby Burmistrz rozważył możliwość przywrócenia na ul. Wąskiej, na odcinku 

Pułtuska – Chopina ruchu dwukierunkowego. Zwrócił się również z prośbą, aby wykonać 

dodatkowy odcinek ulicy (ok. 10 m), który łączyłby drogę biegnącą koło ZUS-u z nowo 

wybudowaną ul. Chopina. Następnie P. Krzysztof Sobieski spytał, co z inwestycją, dot. 

budowy ulicy Bankowa - Ratuszowa? 

P. Barbara Prus – Główny Specjalista w Wydziale Inwestycji poinformowała, że 

opóźnienie w planowanym rozpoczęciu zadania (budowa ul. Ratuszowej), spowodowane 

zostało przedłużającą się procedurą uzyskania zezwolenia na realizację inwestycji drogowej. 

Powiat wydał decyzję pod koniec lipca, w związku z powyższym, roboty rozpoczną się 

w przyszłym tygodniu.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że jeśli chodzi o wykonanie łącznika 

pomiędzy drogą przy ZUS-ie a ul. Chopina, to temat zostanie przeanalizowany. Co do 

przywrócenia ruchu dwukierunkowego na ul. Wąskiej, Burmistrz poinformował, że sprawa 

jest dość skomplikowana, ponieważ część mieszkańców chce, a część zupełnie tego nie chce. 

Na pewno ruch dwukierunkowy nie mógłby zostać wprowadzony w obecnym kształcie ulicy. 

Tam jest wiele punktów usługowych, działalności gospodarczych i sklepów, a nie ma 

żadnych parkingów. Klienci nie mieliby gdzie zostawiać samochodów. Burmistrz dodał, że 

wstępnie gmina rozważała wprowadzenie dwóch kierunków jazdy na odcinku od 

ul. Kościuszki do Chopina, ale przy założeniu, że chodnik zostanie tak przebudowany, aby 

poszerzyć jezdnię. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz poinformował, że po opadach deszczu, przy zbiegu ulic 

Zakolejowej i Pułtuskiej, zawsze stoi woda. Może powinno się zrobić tam kratkę ściekową? 

P. Barbara Prus – Główny Specjalista w Wydziale Inwestycji poinformowała, że urząd 

dokona przeglądu ul. Zakolejowej i zostanie to sprawdzone.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że na tym odcinku ulicy nie było 

problemu, dopóki Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich nie przebudował swojej drogi, To 

z drogi wojewódzkiej woda spływa na drogę gminną i mimo interwencji urzędu, sprawa jak 

na razie pozostała bez odzewu.  

Przewodniczący Osiedla Nr 3 - P. Jerzy Prusinowski spytał, czy remont Przedszkola Nr 7, 

nie będzie zagrażał w terminowym otwarciu przedszkola po wakacjach? Spytał również, ile 

podań wpłynęło do przedszkola, jeżeli chodzi o 3-latków? 

Z-ca Burmistrza - P. Aneta Kowalewska poinformowała, że remont w Przedszkolu Nr 7 

jeszcze trwa i wszystko przebiega zgodnie z planem. Od początku było mówione, że oddanie 
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nowych oddziałów w terminie wrześniowym może być zagrożone. Najpierw trzeba było 

przeprowadzić świetlicę socjoterapeutyczną w nowe miejsce, ogłosić przetarg na remont i ten 

remont przeprowadzić. Były problemy z wyłonieniem wykonawcy, ponieważ jest sezon 

remontowy, ale udało się i remont trwa. Do końca września oddziały będą gotowe na 

przyjęcie dzieci. Rekrutacja do tych oddziałów trwa do 26 września. Na dzień dzisiejszy 

wpłynęło przeszło 50 podań na 50 planowanych miejsc.  

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki dokonała 

kontroli inwestycji, realizowanych na terenie Gminy Wyszków, a protokół z tej kontroli jest 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz u Pana Burmistrza. Poinformował, że Komisja 

skontrolowała następujące inwestycje: 

 Budowa energooszczędnego budynku przedszkola przy ul. Meliorantów; 

 Przebudowa ul. Okrzei – etap. II (odcinek od ul. Pułtuskiej do ul. Sienkiewicza); 

 Przebudowa drogi gminnej w Leszczydole-Działki; 

 Budowa chodnika w Leszczydole-Pustki; 

 Przebudowa ul. Akacjowej w Leszczydole-Nowiny; 

 Budowa boiska przy Zespole Szkół w Leszczydole-Nowiny; 

 Budowa ulic na osiedlu Zakręzie; 

 Budowa ul. Na Skarpie i ul. Łabędzia; 

 Budowa kanalizacji deszczowej w ul. Batorego wraz z odtworzeniem nawierzchni. 

Po dokonanych oględzinach powyższych inwestycji, Komisja sformowała następujące 

pytania: 

 Droga Leszczydół-Działki: istniejący tam pas drogowy jest niewystarczający pod 

budowę nawierzchni utwardzonej. Na jakim etapie jest wykup gruntów pod tę drogę? 

 Projekt na chodnik w Leszczydole-Pustki: jest to droga powiatowa, czy w związku 

z tym zostało zawarte jakieś porozumienie ze Starostwem na budowę tego chodnika? 

 Budowa ul. Okrzei: wystąpił problem z kanalizacją deszczową do bloku nr 71. 

Zapadła decyzja, że ten odcinek kanalizacji zostanie skamerowany, aby zobaczyć 

w jakim jest on stanie technicznym i jaka jest jego średnica. P. Abramczyk spytał, czy 

to już zostało zrobione? 

 Budowa ul. Akacjowej w Leszczydole-Nowiny: czy jest już pozwolenie na budowę 

i czy inwestycja ruszy w tym roku? 

 Ulice - Zakręzie, Na Skarpie i Łabędzia: Komisja uważa, że należy przygotować tam 

projekty na budowę kanalizacji, aby w następnej kolejności móc wybudować tam 

drogi i chodniki.  

 Budowa kanalizacji deszczowej w ul. Batorego: wystąpił problem ze źle 

zinwentaryzowanymi sieciami podziemnymi. Inaczej jest na planie, a inaczej 

w terenie. Następny problem, to odległości między tymi sieciami. Są one zbyt małe, 

ponieważ wynoszą ok. 30 cm, a powinny wynosić ok. 100 cm. Pan Abramczyk 

zwrócił się z prośbą, aby nie dopuszczać już więcej do takich niezgodności, ponieważ, 

taki stan rzeczy powoduje ogromny bałagan. 

 Budowa ul. Okrzei: P. Abramczyk poinformował, że w lokalnej prasie ukazała się 

informacja Zarządu PSL, dotycząca przerw w realizacji inwestycji oraz występujących 

w związku z tym opóźnień. Nie bardzo wie skąd te informacje były brane, ponieważ 
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członek Komisji Finansów i Gospodarki oraz jednocześnie członek Zarządu PSL, 

uczestniczył w kontroli realizacji tej inwestycji i wiedział, że wystąpiły problemy i 

dodatkowe prace do wykonania. P. Abramczyk uważa, że informacje podane w prasie 

nie do końca pokrywają się z prawdą. 

P. Michał Szewczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że projekt przebudowy kanalizacji w ul. Okrzei zakłada średnicę 

ø500, która ma wchodzić do kolektora miejskiego o średnicy ø600. Na mapach, w ul. Okrzei, 

występuje odcinek kanalizacji o średnicy ø300. Średnica ø300 powodowałaby blokadę 

odpływu wody przy większych deszczach, w związku z tym trzeba przebudować ok. 25 m 

kanalizacji, dostosowując ją do większej średnicy.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski odnosząc się do budowy chodnika w Leszczydole-

Pustki, poinformował że urząd wybudował już z własnych środków chodnik przy drodze 

powiatowej w Leszczydole Starym oraz dofinansował w wysokości 90% budowę chodnika 

przy drodze powiatowej w Drogoszewie i Olszance. Uzgodniono z Powiatem, że Powiat 

wykona projekt budowy chodnika w Leszczydole-Pustki, a Gmina dofinansuje to zadanie 

również w 90%. Co do ul. Akacjowej, Powiat zapewnił, że w pierwszym tygodniu sierpnia, 

Gmina otrzyma decyzję ZRiD na ul. Akacjową i jeżeli nie wystąpią inne przeszkody, to 

będzie można w tym roku realizować inwestycję. 

P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami poinformowała, że jeżeli chodzi o wykupy działek w Leszczydole-

Działki, to na dzień dzisiejszy, urząd przedstawił właścicielom propozycje działek 

zamiennych. P. Kozon uważa, że do końca roku procedura uregulowania gruntów powinna 

dobiec końca.  

Radny – P. Jan Abramczyk poprosił Burmistrza o ustosunkowanie się do sprawy pisma, 

zamieszczonego przez PSL w lokalnej prasie.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że trudno mu się odnieść do tej 

sprawy, ponieważ żadne pytania, które Zarząd PSL stawia w prasie, do Burmistrza nie 

wpłynęły. Burmistrz uważa, że takie dyskusje nie powinny odbywać się na łamach prasy. 

Sołtys Olszanki – P. Zdzisław Bryk poinformował, że wieś Olszanka miała działkę 

o powierzchni 0,55 ha, na którą składali się mieszkańcy Olszanki i Sitna. Na tej działce miała 

powstać szkoła. Spytał, w którym roku ta działka została wsi „wydarta” oraz kto i w jaki 

sposób oddał ją urzędowi? Następnie przypomniał, że na kwietniowej sesji, Przewodniczący 

Komisji Finansów i Gospodarki, prosił o interwencję w sprawie opieszałego załatwiania 

spraw w Starostwie Powiatowym (wydawanie pozwoleń na budowę). P. Bryk uważa, że skoro 

Powiat dostał kredyt od Gminy, to Komisja Finansów powinna czuwać nad tym, tak jak bank 

„siedzi” na głowie swoim kredytobiorcom. P. Bryk stwierdził, że w Starostwie są takie 

wydziały, w których w dalszym ciągu nic się nie robi.  

P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami poinformowała, że w ubiegłym roku, w postępowaniu sądowym, Gmina 

uzyskała postanowienie o zasiedzeniu działki na rzecz Gminy Wyszków. W tej chwili, 

działka została podzielona i zostanie wystawiona do sprzedaży.  

Radny – P. Jan Abramczyk potwierdził opieszałość pracowników Starostwa Powiatowego, 

natomiast co do pobieranych kredytów i spraw finansowych, to są od tego odpowiednie 

służby. Komisja Finansów i Gospodarki nie ma w tym zakresie żadnych kompetencji. 
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Radna – P. Kazimiera Białek podziękowała wszystkim za wpłaty finansowe oraz za 

przybycie na piknik charytatywny zorganizowany na rzecz Katarzyny Kamińskiej 

z Lucynowa, poszkodowanej w wypadku. 

Radny – P. Adam Szczerba poinformował, że nie zna treści pisma Zarządu PSL w sprawie 

budowy ul. Okrzei, ale przypomniał, że w związku z pytaniami mieszkańców, już na 

poprzedniej sesji zgłaszano, że na odcinku od ul. Pułtuskiej do ul. Prostej dosyć długo nic się 

nie dzieje. Następnie P. A. Szczerba spytał, jak wygląda sytuacja zamknięcia wiaduktu oraz 

remontu przejazdu kolejowego na ul. 3 Maja? Zauważył również, że wizualizacja terenu 

i budynku przy ul. Dworcowej (targowisko miejskie), zdecydowanie odbiega od tego, co 

zostało w rzeczywistości wykonane. Planowany budynek przedstawiany był w kolorze 

brązowym, natomiast kolor i materiały, które zostały użyte, zdecydowanie odbiegają od 

wizualizacji. Spytał, jakie są uzgodnienia urzędu z właścicielem budynku w tej sprawie? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski uważa, że jeśli chodzi o ul. Okrzei, to cały czas coś 

się na niej działo. Budowa ulicy prowadzona była na całej długości. Został sfrezowany asfalt i 

wykorzystany na innych drogach jako destrukt. Jeśli chodzi o przejazd kolejowy na ul. 3 

Maja, Burmistrz poinformował, że zamknięcie ul. Kościuszki i Serockiej przedłuży się do 1 

listopada, co automatycznie opóźni remont przejazdu. Po połówce ronda, zostanie puszczony 

ruch w ul. 3 Maja i w ul. 11 Listopada. W tym czasie będzie przebudowywany wiadukt i 

częściowo ul. Sowińskiego.  

Odnośnie elewacji budynku przy ul. Dworcowej, P. Iwona Kozon poinformowała, że budynek 

nie jest jeszcze oddany. Z chwilą jego odbioru, wszystkie zapisy pozwolenia, będą od 

właściciela egzekwowane.  

Radny – P. Piotr Turek wracając do budowy ul. Okrzei, poinformował, że poruszenie 

sprawy przestojów, wynikło z interwencji i zapytań mieszkańców. Co do wykonawcy tej 

inwestycji, P. Piotr Turek wyraził swoje zaniepokojenie, ponieważ również ten sam 

wykonawca, wygrał przetarg na budowę ul. Handlowej. Od momentu przekazania placu 

budowy, przez 6 tygodni nic na ul. Handlowej się nie działo. Termin zakończenia tego 

zadania mija za 7 tygodni. Spytał, czy tak krótki termin, nie wpłynie na jego jakość tego 

zadania?  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że z obserwacji wynika, że to 

podwykonawcy, którzy robią roboty inżynieryjne, mają ogrom pracy i zawalają terminy. 

Jeżeli terminy zostaną przekroczone, to będą naliczane kary umowne. Co do egzekwowania 

jakości inwestycji, to nie ma takiej opcji, żeby nie była ona wyegzekwowana.  

Radna – P. Danuta Kukwa zasugerowała, że może warto zastanowić się nad 

wprowadzeniem na terenie miasta, projektu korzystania z rowerów miejskich. W samym 

mieście jest mało parkingów, natomiast cały czas przybywa ścieżek rowerowych.  

Sołtys Kamieńczyka – P. Marek Curuł zaprosił wszystkich na kolejny już Festiwal Miodu 

i Chleba. Festyn odbędzie się 7 sierpnia w Kamieńczyku.  

Przewodniczący Osiedla Nr 9 – P. Mieczysław Karpiński spytał, czy są znane dalsze plany 

inwestycyjne co do terenu położonego przy ul. Dworcowej, za wybudowanym budynkiem 

w kierunku garaży? W tej chwili dopuszczony jest tam handel, a nikt tego terenu nie sprząta.  

P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami poinformowała, że kiedy Pan Księżak zakończy jedną budowę, to potem, 

na tym terenie ma rozpocząć następną.  
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Radny – P. Jan Abramczyk przypomniał, że ostatnio, na skutek ulewnych deszczy, zostały 

w mieście pozalewane ulice, garaże, piwnice, samochody itp. Spytał Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Komunalnej, jak na dzień dzisiejszy wygląda kanalizacja deszczowa? Jaki jest jej 

stan techniczny? Zauważył, że jest problem z kanalizacją na ul. I AWP, gdzie po opadach 

deszczu, do wysokości kolan stoi woda. Następnie P. Abramczyk zwrócił się do Prezesa 

PWiK z zapytaniem, co jest robione lub co będzie robione w sytuacjach, gdzie kanalizacja 

deszczowa podłączona jest do kanalizacji sanitarnej? Jaka jest skala takich nielegalnych 

podłączeń? 

P. Michał Szewczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa poinformował, że przy budowie i przebudowie dróg, przebudowywana jest 

również kanalizacja deszczowa. Trzeba pamiętać jednak, że w części miasta, kanalizacja była 

budowana jak miasto liczyło 5 tys. mieszkańców. Co do kanalizacji deszczowej na ul. I AWP, 

to jest to droga powiatowa, więc trudno odnieść się do tego tematu. Co do skrzyżowania ulic: 

I AWP, Prostej i Matejki, gdzie po dużych opadach stoi woda, P. Szewczyk poinformował, że 

tam jest kanalizacja, która została wykonana jeszcze starą technologią i nie jest w stanie 

odprowadzić dużej ilości wody. Dodał, że na tym odcinku urząd planuje przebudować 

istniejącą kanalizację.  

Prezes PWiK – P. Daniel Bogdan nawiązując do pytania P. Abramczyka, poinformował, że 

PWiK ma problem z nielegalnymi podłączeniami kanalizacji deszczowej do kanalizacji 

sanitarnej. Takie działania prowadzą do zapychania kanalizacji sanitarnej patykami, piachem 

i innymi rzeczami, spływającymi wraz z deszczem, ponieważ średnica kanalizacji sanitarnej 

jest mniejsza niż kanalizacji deszczowej. Żeby temu przeciwdziałać, na stronach 

internetowych oraz w prasie, pojawi się informacja, że będą przeprowadzane wyrywkowe 

kontrole w celu sprawdzenia prawidłowości podłączeń kanalizacyjnych. Są do tego specjalne 

urządzenia i będzie to surowo egzekwowane. Sprawa nielegalnego podłączenia będzie 

przekazywana na policję. 

Sołtys Fidestu – P. Zdzisław Karp podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do 

wybudowania drogi asfaltowej Tumanek-Fidest. Cała droga już gotowa i czeka na odbiór. 

Sołtys Lucynowa Dużego – P. Eugeniusz Zaremba podziękował ochotnikom Ochotniczej 

Straży Pożarnej za swoją działalność i poprosił radnych o uwzględnienie w budżecie środków 

finansowych na potrzeby straży.  

Radny – P. Czesław Lach również podziękował straży pożarnej za ofiarną pracę i pomoc 

podczas ostatnich wichur, które 11 lipca przeszły nad Rybienkiem Leśnym.  
 

Ad. 8 

1) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zamianę nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków (przy 

ul. Pułtuskiej). Poinformowała, że Gmina Wyszków jest właścicielem niezabudowanej 

nieruchomości, położonej w pobliżu ulicy Pułtuskiej w Wyszkowie, składającej się z dwóch 

działek o łącznej pow. 0,3325 ha. Działki w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, przeznaczone są pod usługi sportu, turystyki i rekreacji. Druga nieruchomość 

biorąca udział w zamianie, to nieruchomość niezabudowana, stanowiąca własność prywatną, 

położona w Wyszkowie przy ulicy Pułtuskiej, składająca się z czterech działek o łącznej pow. 

0,3154 ha. Działki w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, przeznaczone są 
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pod usługi sportu, turystyki i rekreacji oraz pod usługi nieuciążliwe i zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną. W wyniku zamiany nieruchomości, Gmina Wyszków pozyska nieruchomość, 

która wejdzie w skład większej nieruchomości gruntowej w celu stworzenia terenu 

inwestycyjnego. Druga strona zamiany pozyska nieruchomości, która wraz z innymi 

działkami również stworzy nieruchomość z możliwością inwestowania. P. Kozon 

poinformowała, że wartość zamienianych nieruchomości gminnych, rzeczoznawca 

majątkowy wycenił na kwotę 349.657 zł, co daje kwotę 105,16 zł za 1m2, natomiast wartość 

drugiej nieruchomości na kwotę 340.110 zł, co daje kwotę 107,83 zł za 1m2..  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/241/16 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków.  
 

2) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zamianę nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków (przy 

ul. Leśnej). Poinformowała, że Gmina Wyszków jest właścicielem niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, położonej miedzy ulicami Towarową i Leśną w Wyszkowie, 

składającej się z kilku działek o łącznej pow. 0,7614 ha. Druga nieruchomość biorąca udział 

w zamianie, to nieruchomość niezabudowana, stanowiąca współwłasność trzech osób 

prywatnych (udział po 1/3). Nieruchomość również o pow. 0,7614 ha, położona jest 

w Wyszkowie przy ulicy Towarowej. W wyniku zamiany nieruchomości, Gmina Wyszków 

pozyska nieruchomość, która wejdzie w skład większej nieruchomości gruntowej w celu 

stworzenia nowego terenu inwestycyjnego. Druga strona zamiany, pozyska działki, które 

również stworzą nieruchomość z możliwością inwestowania. Wszystkie nieruchomości 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, przeznaczone są pod obiekty 

produkcyjne, składy i magazyny oraz usługi. 

Wartość zamienianych nieruchomości rzeczoznawca majątkowy określił na kwoty równe, tj.: 

456.840 zł co daje kwotę 60 zł za 1m2. W związku z powyższym, zamiana następuje bez 

żadnych dopłat. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/242/16 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków.  
 

3) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiącej własność 

Gminy Wyszków. Poinformowała, że sprzedaż dotyczy scalonej, niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, położonej w Wyszkowie przy ul. Leśnej, o łącznej powierzchni 

18.002 m2. Zgodnie z obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego, 

nieruchomość położona jest na terenie przeznaczonym pod obiekty produkcyjne, składy 

i magazyny oraz usługi. Wartość nieruchomości zgodnie z operatem szacunkowym, została 

wyceniona na kwotę 1.700.200 zł brutto, tj. 94,45 zł/m². Planowana kwota do sprzedaży, to 

100 zł/m².  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/243/16 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowych, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

4) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Wyszków. Poinformowała, że Komisja 

Promocji i Kultury, na wcześniejszym posiedzeniu, działając na wniosek właściciela 

przyległej nieruchomości, pozytywnie zaopiniowała propozycję nadania nazwy „Porannej 

Rosy” ulicy położonej w miejscowości Wyszków. Przedmiotowa droga nie jest zaliczona do 

kategorii dróg publicznych i przebiega od skrzyżowania z ulicą Ruczajową, przez działki 

stanowiące własność Gminy Wyszków. P. Kozon dodała, że proponowana nazwa, przeszła 

wszystkie wymagane procedury.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/244/16 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Wyszków. 
 

5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
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drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybienko Stare. Poinformował, że 

wniosek w sprawie nadania nazwy „Pastelowa” drodze wewnętrznej, zlokalizowanej na 

działkach w Rybienku Starym, złożyli współwłaściciele przedmiotowej nieruchomości. 

Proponowana nazwa, została wcześniej pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Promocji 

i Kultury oraz przeszła wszystkie wymagane procedury.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/245/16 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Rybienko Stare. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

placowi położonemu w miejscowości Wyszków. Poinformowała, że proponuje się nadanie 

nazwy „Plac Miejski” placowi położonemu w Wyszkowie, w rejonie ulic 11 Listopada, 

Generała Józefa Sowińskiego i Szkolnej, na działkach stanowiących własność Gminy 

Wyszków. P. Kozon dodała, że proponowana nazwa, to tzw. nazwa własna, nie rozpatrywana 

w kategoriach ustawy o drogach publicznych. Nadanie tej nazwy, ułatwi osobom spoza 

miasta, zlokalizowanie terenu, który jest miejscem spotkań mieszkańców oraz imprez 

o charakterze kulturalnym.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Osiedla Nr 11 – P. Elżbieta Szczuka spytała, czy słowo „plac” nie 

powinno być pisane z małej litery? Uważa, że prawidłowy zapis, to „plac Miejski”. 

P. Iwona Kozon poinformowała, że nikt nie zgłaszał ani uwag do nazwy, ani do projektu 

uchwały. Jeżeli radni zdecydują, że nazwa zostanie zmieniona, to stosowne poprawki zostaną 

naniesione. 

Mecenas – P. Jan Tadrzak stwierdził, że nazwa „Plac Miejski”, gdzie „plac” pisany jest 

z dużej litery, jest dopuszczalna. Nie należy tej nazwy łączyć z rozumieniem słowa „plac”, 

czy słowa „miejski”. Uważa, że jest to nazwa i powinna funkcjonować w takim zapisie, jaki 

został zapisany w projekcie uchwały.  

P. Elżbieta Szczuka poinformowała, że słownik języka polskiego podaje, że w tym 

przypadku, słowo „plac” powinno być zapisane z małej litery. Na terenie gminy figuruje już 

kilka błędnie przyjętych nazw, np. Aleja Róż, zamiast aleja Róż. Jeżeli w nazwie występuje 

słowo „aleja” (liczba pojedyncza), to piszemy ją z małej litery, np. aleja Niepodległości, 

natomiast jeżeli w liczbie mnogiej, to z dużej, np. Aleje Jerozolimskie. P. Elżbieta Szczuka 

uważa, że podjęcie uchwały z nazwą „Plac Miejski”, gdzie „plac” zostanie zapisany z dużej 

litery, będzie kolejnym błędem w nazewnictwie ulic. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały, bez naniesienia żadnych 

poprawek  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/246/16 w sprawie w nadania nazwy placowi położonemu 

w miejscowości Wyszków. 
 

7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XX/8/96 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 14 marca 1996 r. w sprawie nadania nazw 

ulicom, położonym w mieście Wyszków na osiedlach „Zakręzie” i „Na Skarpie”. 

Poinformowała, że proponuje się zmianę przebiegu ulic położonych w miejscowości 

Wyszków na osiedlach „Zakręzie” i „Na Skarpie”. Wniosek został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję Promocji i Kultury na posiedzeniu w dniu 15 czerwca 2015 r. Uchwalenie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Wyszkowa dla obszaru „Na 

Skarpie” oraz wyodrębnienie nowego ciągu komunikacyjnego, powoduje konieczność 

zaktualizowania przebiegu ulic, wyszczególnionych w załączniku do uchwały. Dostosowanie 

nazw ww. dróg do ich właściwego przebiegu, zgodnego z nowym planem, pozwoli na 

uporządkowanie układu komunikacyjnego i wprowadzenie właściwej numeracji porządkowej 

nieruchomości.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna – P. Kazimiera Białek spytała, czy Komisja Uchwał i Wniosków musi przeczytać 

cały projekt uchwały? 

Mecenas – P. Jan Tadrzak poinformował, że radni muszą wiedzieć, nad czym głosują. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/247/16 zmieniającą uchwałę Nr XX/8/96 Rady Gminy 

w Wyszkowie z dnia 14 marca 1996 r. w sprawie nadania nazw ulicom, położonym 

w mieście Wyszków na osiedlach „Zakręzie” i „Na Skarpie”. 
 

8) P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta 

Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do realizacji na 

terenie Gminy Wyszków. Poinformowała, że podjęcie powyższej uchwały jest niezbędne do 

tego, aby lider subregionu, czyli miasto Ostrołęka, mógł złożyć komplet dokumentów, 

potrzebnych do zaakceptowania Regionalnych Inwestycji Terytorialnych. Taka uchwała była 

już podjęta przez Radę Miejską na sesji kwietniowej, jednak w związku wprowadzeniem 

zmian w Planie Inwestycyjnym dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego, które zostały 

wprowadzone przez wszystkich Partnerów Regionalnych Inwestycji Terytorialnych poprzez 

Mazowieckie Biuro Planowania Regionalnego w procesie oceny zgodności dokumentu z RPO 

WM, zaistniała konieczność podjęcia nowej uchwały. P. Kozak dodała, że w dalszym ciągu, 

na terenie Gminy Wyszków, zadaniem wiodącym, jest kontynuacja budowy obwodnicy – etap 

III i IV. Jest to jedyna w tej perspektywie unijnej szansa dla Gminy na pozyskanie środków 

zewnętrznych na realizację tego zadania.  
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Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/248/16 w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla 

Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do 

realizacji na terenie Gminy Wyszków.  
 

9) Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XII/109/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 24 września 2015 r. 

w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Wyszków. Poinformowała, że z dniem 

1 października 2016 r. wchodzą w życie przepisy, które zawężają spektrum osób 

uprawnionych do otrzymania stypendium szkolnego. Wg nowych przepisów, stypendium nie 

przysługuje słuchaczom publicznego kolegium nauczycielskiego oraz słuchaczom 

nauczycielskiego kolegium języków obcych. Druga zmiana w Regulaminie, to rozszerzony 

katalog rzeczy kwalifikowanych, za zakup których uczniowie mogą otrzymać pomoc 

finansową. Katalog ten został rozszerzony w związku z sugestiami wnioskodawców oraz 

zmieniającymi się potrzebami uczniów. Wprowadzenie powyższych zmian, spowodowało 

również konieczność zmiany wzoru wniosku o przyznanie stypendium szkolnego. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/249/16 zmieniającą uchwałę Nr XII/109/15 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 24 września 2015 r. w sprawie Regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Wyszków. 
 

10) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023. Poinformował, 

że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, dotyczą zmiany planów wydatków na 

2016 r. na następujących przedsięwzięciach: Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza 

dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji, 

Budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Leszczydole Starym, Budowa 

ul. Dobrej w Rybienku Starym, Budowa ulicy Kasztanowej i Złotych Kłosów, 

zagospodarowanie terenu na osiedlu Centrum – ulice, rynek miejski oraz Budowa obwodnicy 

śródmiejskiej – etap III i IV. Skarbnik zapewnił, że urząd cały czas zabiega, aby budowa 

obwodnicy wreszcie ruszyła. Został ogłoszony przetarg, a jego rozstrzygnięcie nastąpi pod 
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warunkiem, że Gmina otrzyma dofinansowanie. Z kosztorysów wynika, że koszt budowy 

obwodnicy, to ok. 32 mln złotych, z czego wkład własny Gminy, to 25%, czyli ok. 8 mln zł.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/250/16 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023. 
 

11) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2016 rok. Poinformowała, że do przedstawionego na 

Komisjach projektu uchwały, zostało wprowadzone kilka autopoprawek Burmistrza. 

Następnie przedstawił najważniejsze zmiany, proponowane w projekcie uchwały: 
 

1. w dochodach: 

1) dochody oświatowe          2.213 zł; 

2) pozyskane środki na projekty z zakresu oświaty    36.018 zł; 

3) środki na realizację zadań OPS         5.296 zł. 

2. w wydatkach: 

1) wydatki bieżące na organizację ruchu drogowego, przejść dla pieszych 60.000 zł; 

2) projekt budowy ul. Dobrej w Rybienku Nowym    10.000 zł; 

3) projekt budowy ul. Letniskowej w Wyszkowie     20.000 zł; 

4) projekt budowy ul. Perłowej w Wyszkowie (dołożenie środków)   10.000 zł; 

5) projekt budowy ul. Jesiennej w Drogoszewie     15.000 zł; 

6) budowa ul. Kasztanowej i Złotych Kłosów (dołożenie środków)           200.000 zł; 

7) korekta na projekty kluczowe        -1.720 zł; 

8) zmniejszenie odsetek od kredytów (nie uruchomiono kredytów w I półr.)   -120.000 zł; 

9) zmniejszenie poręczeń i gwarancji (spółki terminowo płaciły zobowiąz.)   -426.558 zł; 

10) przesunięcie środków z remontów na inwestycje i modernizacje          -259.316 zł; 

11) projekt budowy sali gimnast. w Leszczydole Starym (zwiększenie środków) 60.000 zł; 

12) moderniz. pomieszczeń w Zespole Szkół Nr 5 (wykonanie salki gimnast.)   200.000 zł; 

13) remonty w gimnazjach           2.213 zł; 

14) realizacja projektów z pozyskanych środków     58.612 zł; 

15) zwiększenie wydatków na oczyszczanie miasta i wsi (zmiana wykonawcy)   38.000 zł; 

16) poprawa jakości środowiska (środki na sfinansowanie dokumentacji  

projektowych, dot. zagospodarowania nabrzeża Bugu (od ul. KEN 

do ul. Pałacowej), stworzenie skwerów przy ulicach: Szpitalna, 

Stefana Okrzei, Jana Matejki, zagospodarowanie terenu  

przy ul. 3 Maja oraz wykonanie zieleni przyulicznej             100.000 zł. 

Skarbnik poinformował, że autopoprawką Burmistrza zostały zdjęte dwie pozycje, które 

znajdowały się w poprzednim projekcie uchwały: 
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 wykup nieruchomości w trybie ZRiD pod budowę ul. Szlachetnej w Leszczydole-Nowiny 

– urząd będzie prowadził rozmowy z Nadleśnictwem w sprawie wykup tych 

nieruchomości bez ZRiD; 

 budowa studni głębinowej w Kamieńczyku – na to zadanie wymagana jest dodatkowa 

dokumentacja oraz koszty okazały się wyższe niż przewidywano. 

Autopoprawką Burmistrza. do projektu uchwały wprowadzono: 

 dodatkowe środki na budowę ul. Platynowej w Wyszkowie (po otwarciu ofert)    39.000 zł; 

 dodatkowe środki na wykonanie dokumentacji na zagospodarowanie centrum,  

rynku miejskiego (po otwarciu ofert)      50.000 zł; 

 zmniejszono odsetki od kredytów               - 17.000 zł. 
 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Grzegorz Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Jan Abramczyk przypomniał, że na Komisji Finansów i Gospodarki 

dyskutowano o konieczności dokończenia ul. Orzechowej. Poprosił, żeby planując następne 

zmiany w budżecie, pamiętać o tej inwestycji.  

Radny – P. Stanisław Nasiadka spytał, czy będzie przychylność Lasów Państwowych 

w sprawie wykupu od nich nieruchomości pod budowę ul. Szlachetnej? Już kiedyś były 

podejmowane próby w tym kierunku, ale zakończyły się decyzją odmowną.  

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski poinformował, że tym razem urząd liczy na 

przychylność Lasów. Jeżeli takiej zgody nie uzyska, to wróci do poprzednich rozwiązań. 

Radny – P. Adam Szczerba zauważył, że w projekcie „Poprawa jakości środowiska 

miejskiego poprzez tworzenie terenów zieleni w Wyszkowie”, znalazło się bardzo dużo 

miejsc, które mają zostać zagospodarowane. Spytał, czy można gdzieś zobaczyć te projekty? 

Czy można je skonsultować z mieszkańcami? 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski poinformował, że temat ten jest jeszcze otwarty. 

Jeżeli radni mają ochotę zapoznać się ze szczegółami, to można zgłaszać się do Wydziału 

Inwestycji i do Referatu Pozyskiwania Środków Finansowych. Cały czas trwają dyskusje nad 

kształtem projektu, uzgadniane są własności działek, wybierana jest roślinność itp.  

P. Barbara Prus – Główny Specjalista w Wydziale Inwestycji poinformowała, że w dniu 

dzisiejszym, powyższy projekt zostanie zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego. Z chwilą wyłonienia wykonawcy projektu, pierwszym etapem będzie wykonanie 

koncepcji (do 30 września), a dopiero potem konsultacje i akceptacja całego projektu.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIV/251/16 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2016 rok. 
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Ad. 9. 

P. Ireneusz Mroczek – Prezes PEC przedstawił Informację Zarządu Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Wyszkowie o wynikach finansowych spółki za 2015 r. 

(załącznik Nr 3 do protokołu). Następnie P. Ireneusz Mroczek poinformował, że od 25 lipca 

trwa przerwę technologiczna w dostarczaniu klientom indywidualnym ciepłej wody. 

Spowodowane jest to modernizacją ciepłowni. Zakres robót, to mi.in.: kapitalna modernizacja 

układu hydraulicznego, wymiana kolektora, wymiana wszystkich pomp, oprogramowania, 

automatyki, wymiana części elektrycznych i inne roboty. Planowany termin zakończenia 

robót, to 8 sierpnia. Następnym etapem modernizacji ciepłowni, będzie przebudowa źródła 

ciepła.  

Radny – P. Jan Abramczyk podziękował Prezesowi PEC, PWiK oraz WTBS za 

dostarczenie Komisji Finansów i Gospodarki planów inwestycyjnych spółek na 2016 r. 

Uważa, że inwestycji zaplanowanych przez PEC nie jest zbyt dużo, ale może nie było takiej 

potrzeby. Zauważył, że nie planuje się zbyt dużo przyłączy do firm i gospodarstw 

indywidualnych. Czy to wynika z małego zainteresowania, czy z ograniczonych możliwości 

spółki? Następnie spytał, czy planowany termin zakończenia trwającego remontu (8 sierpnia) 

będzie dotrzymany?  

P. Ireneusz Mroczek – Prezes PEC poinformował, że PEC wykonuje podłączenia do 

obiektów, które powstają na terenie miasta. Oprócz tego, spółka śledzi plany 

zagospodarowania przestrzennego i już wcześniej buduje sieć ciepłowniczą na terenach, 

zanim powstaną tam inwestycje, np. na ul. Komisji Edukacji Narodowej, na tyłach budynku 

WOSiR. Co do dotrzymania terminu zakończenia remontu, Pan Mroczek poinformował, że 

spółka będzie robiła wszystko, aby termin ten został dotrzymany. Jak na razie nie występują 

żadne zagrożenia, które mogłyby wpłynąć na przedłużenie robót. P. Mroczek dodał, że zakres 

robót jest tak duży, że wstępnie, brak ciepłej wody planowano na okres 3-4 tygodni. Teraz 

został on skrócony do 2 tygodni.  

Radna – P. Danuta Kukwa uważa, że PEC nie bardzo otwiera się na klienta 

indywidualnego. Spytała, czy brak ofert ze strony spółki spowodowany jest brakiem 

zainteresowania takiego klienta? 

P. Ireneusz Mroczek poinformował, że nie jest prawdą, że klienci indywidualni są pomijani, 

i że nie ma dla nich ofert. Zapewnił, że każdy klient indywidualny, który ma możliwości 

technologiczne i jest dla spółki „ekonomiczny”, otrzymał pisemną propozycję podłączenia się 

do sieci ciepłowniczej.  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, czy PEC wykonał już trzy planowane odkrywki? Jeżeli 

tak, to co było brane pod uwagę, przy wyborze miejsca, gdzie odkrywka ma być 

przeprowadzona oraz jaki jest wynik tych kontroli? 

P. Ireneusz Mroczek poinformował, że firma planowała 3 odkrywki, a wykonała ich 6. 

Żadna z tych odkrywek nie pokazała konieczności wykonania dodatkowych prac związanych 

z koniecznością remontu, czy przebudowy. Sposób wyboru miejsca odkrywek dokonywany 

jest na podstawie obserwacji, przeglądów komór, miejsc gdzie utrzymuje się wysoki stan wód 

lub gdzie są znaczne ubytki wody.  

Przewodnicząca – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała Prezesowi PEC za przedstawione 

sprawozdanie za 2015 rok oraz za wyczerpujące odpowiedzi na wszystkie zadawane pytania. 
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Ad. 10. 

Sołtys Kamieńczyka – P. Marek Curuł, wrócił do tematu budowy studni głębinowej 

w Kamieńczyku. Uważa, że w przyszłości należy wrócić do tematu, ponieważ taka studia jest 

niezbędna i dla straży pożarnej i dla mieszkańców Kamieńczyka.  

Sołtys Krąg Nowych – P. Mirosław Piątek spytał co dalej będzie po reformie oświatowej ze 

szkołami prowadzonymi przez stowarzyszenia?  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że jeszcze nic nie wiadomo, 

ponieważ nie ma jeszcze ustawy w tej sprawie. Jeżeli ustawa wejdzie w życie, to bez względu 

na to, kto będzie organem prowadzącym daną szkołę, obowiązujące przepisy trzeba będzie 

dostosować do tych przepisów, które wejdą w życie.  

P. Elżbieta Piórkowska, w imieniu Pani Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej 

oraz Pana Burmistrza, zaprosiła wszystkich na spotkanie autorskie z Jerzym Woźniakiem, 

promujące jego książkę pt. "Mazur" – termin spotkania to dzisiejszy wieczór, godz. 19°°, 

budynek biblioteki, III piętro. Następnie P. Piórkowska poinformowała, że bezpośrednio, po 

zakończeniu dzisiejszej sesji, na skwerze przy ul Pułtuskiej i Sowińskiego, radni będą sadzili 

drzewa. Pomysł zakupu i sfinansowania z własnych środków tego przedsięwzięcia, zrodził się 

jakiś czas temu, a w dniu dzisiejszym zostanie on zrealizowany. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska zaprosiła wszystkich na obchody wybuchu 

Powstania Warszawskiego w dniu 1 sierpnia, godz. 17°° na skwer przy ul. Pułtuskiej 

i Sowińskiego. 
 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12:40, uznając porządek obrad XXIV zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska        Rafał Salwin   Elżbieta Piórkowska 


